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Z á p i s  
 

 

z 27. zasedání Zastupitelstva města Sušice, které se konalo dne 14. září 2022 v 16.00 hodin 

v budově kina v Sušici 

 

Přítomni:  starosta města:  

místostarosta města: Jelínek František 

      členové zastupitelstva města v počtu: 19 

             tajemník: Mgr. Petr Novák 

             ostatní přítomní v počtu: 30 

Omluveni: Bc. Petr Mottl, Mgr. Jitka Kroupová 

 

 

 

Program:  
 

1.  Zahájení 

2.  Volba návrhové komise  

3.  Volba ověřovatelů zápisu 

4.  Kontrola usnesení 

5.  Předložení návrhu na vydání Změny č. 1 územního plánu Sušice – Připomínky 

ke Změně č. 1 územního plánu Sušice 

6.  Přijetí dotace – JSDHO Sušice, Volšovy, Chmelná 

7.  Zápis z 3. jednání finančního výboru  

8.  Zápis ze 17. jednání kontrolního výboru 

9.  Rozpočtová opatření 

10.  Majetková agenda 

11.  Poskytnutí účelové dotace – Sušická nemocnice s.r.o. 

12.  Odkup investice K vyhlídce 

13.  Informace o činnosti nemocnice ke dni 31. 8. 2022 

14.  Kompletní informace k jednání ve věci převzetí nemocnice v Sušici Plzeňským 

krajem 

15.  Odměna členů výborů a komisí za II. pololetí roku 2022 

16.  Diskuse 

17.  Závěr 

 

 

J e d n á n í: 

 

 

1. Zahájení  
Dvacáté sedmé zasedání Zastupitelstva města Sušice zahájil a řídil místostarosta města 

František Jelínek.  V úvodu jednání přivítal všechny přítomné a konstatoval, že je přítomna 

nadpoloviční většina členů zastupitelstva, a proto je schopno přijímat usnesení.  

 

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen dne 22. 6. 2022 a nebyly k němu 

vzneseny námitky. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje program jednání. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

 

Zapisovatelkou dnešního jednání byla jmenována: Martina Bublíková 

 

 

2. Volba návrhové komise  
 

Pro zpracování návrhu usnesení byla navržena komise ve složení: Ing. Andrea Staňková, 

Pavel Javorský, Ing. František Majer  

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

 

 

3. Volba ověřovatelů zápisu 
 

Ověřovateli zápisu byli navrženi: Mgr. Milena Naglmüllerová a Mgr. Čestmír Kříž 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 
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4. Kontrola usnesení 
 

Ke zprávě o kontrole plnění usnesení nebyly vzneseny žádné námitky. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o kontrole usnesení, a to bez připomínek. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

 

 

5. Předložení návrhu na vydání Změny č. 1 územního plánu Sušice – 

Připomínky ke změně č. 1 územního plánu Sušice 

 
Předkladatel: Dana Matějková 

  

MÚ Sušice odbor výstavby a územního plánování, jakožto pořizovatel územně plánovací 

dokumentace, předkládá obecnímu zastupitelstvu v souladu s § 54 zákona č. 183/2006 Sb.,  

o územním plánování a stavebním řádu (dále je „stavební zákon“) návrh na vydání Změny 

č. 1 územního plánu s jeho odůvodněním. 

 

Zpracovaná Změna č. 1 ÚP města Sušice obsahuje: 

Výroková část: 

I. Textová část 

II. Grafická část 

 

Odůvodnění: 

III. Textová část odůvodnění 

IV. Grafická část odůvodnění 

 

Do opatření obecné povahy a jeho odůvodnění může každý nahlédnout u správního orgánu, 

který opatření obecné povahy vydal a na jeho webových stránkách. 

 

Všechny doklady nashromážděné v průběhu pořizování Změny č. 1 územního plánu jsou 

k nahlédnutí u pořizovatele – MÚ Sušice, úřad územního plánování. 

 

Mgr. Ing. Arch. Karel Janda poznamenal, že nemá problém odsouhlasit návrh usnesení 

Změny č. 1 ÚP, ale rád by přednesl nový návrh usnesení. 

 

Návrh usnesení Mgr. Ing. Arch. Karla Jandy:  

Zastupitelstvo města odkládá souhlas se Změnou č. 1 ÚP města Sušice do doby zapracování 

závěrečných připomínek do předloženého návrhu. 
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Rozhodnutí zastupitelstva:  
Návrh neschválen.  

Pro: 2, Proti: 11, Zdrželo se: 6, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 2 (Janda K., Švehla V.) 

PROTI: 11 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Javorský P., Kříž Č., Lhoták J., Majer F., 

Marešová V., Staněk J., Staňková A., Švelchová J.) 

ZDRŽELO SE: 6 (Hais P., Jelínek F., Macháček J., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Stárková M.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Sušice příslušné podle § 6 odst. 5 písm. a) stavebního zákona, za 

použití § 54 stavebního zákona, § 171 zákona č. 500/2004 Sb., správní řád, § 12 a přílohy č. 

7 vyhlášky č. 500/2006 Sb., o územně analytických podkladech, územně plánovací 

dokumentaci a způsobu evidence územně plánovací činnosti, souhlasí s vydáním Změny  

č. 1 územního plánu města Sušice dle předloženého návrhu. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 16, Proti: 2, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 16 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Javorský P., Jelínek F., Kříž Č., 

Lhoták J., Macháček J., Marešová V., Naglmüllerová M, Nikodem P., Staněk J., Staňková 

A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 2 (Janda K., Švehla V.) 

ZDRŽELO SE: 1 (Majer F.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

 

Diskuse:  

K tématu se vyjádřila Ing. Věra Marešová s tím, že si myslí, že by bylo třeba udělat zcela 

novou koncepci ÚP. Poděkovala zaměstnancům úřadu z odboru územního plánování za 

odvedenou práci při zpracování nového ÚP. Nicméně dle jejího názoru není třeba zdržovat 

odsouhlasení nové Změny č. 1 ÚP, poněvadž je tu již několik žadatelů, kteří dlouho čekají 

na změny v ÚP.    

Mgr. Ing. Arch. Karel Janda poznamenal, že musí být zpracován strategický plán města, 

o kterém mluvil již na začátku tohoto volebního období a na to musí navazovat nový územní 

plán. Mluvilo se také o tom, že by město užilo architekta města. Chyběla však většinová 

akceschopnost se do tohoto položit a důkazem toho je, jak se projevuje (i negativním 

způsobem) tvář města. 

Dále v diskusi vystoupila:  Ing. Andrea Staňková, František 

Jelínek. 

 

 

6. Přijetí dotace – JSDHO Sušice, Volšovy a Chmelná 

 
Předkladatel: Ing. Milan Gregor 

 

1/ Přijetí dotace pro město Sušice - JSDHO Sušice, JSDHO Volšovy, JSDHO Chmelná 
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Město Sušice v měsíci březnu 2022 podalo ve věci dotačního titulu "2022 Příspěvek na 

vybavení a opravy neinvestiční povahy" žádost o dotaci pro JSDHO Sušice, Chmelná a 

Volšovy.  

Sdělením Plzeňského kraje bylo zdejšímu úřadu oznámeno, že pro každou jednotku bude 

přidělena částka ve výši 24.660,-Kč. Ve věci poskytnutí uvedené dotace bude po schválení 

přijetí dotace zaslána z Plzeňského kraje k podpisu smlouva o poskytnutí dotace a následně 

převedeny finanční prostředky na účet města. 

Navrhuji proto schválit přijetí finanční dotace z rozpočtu Plzeňského kraje ve výši 24.660,-

Kč pro každou jednotku jako příspěvek na vybavení a opravy neinvestiční povahy pro město 

Sušice – JSDHO Sušice, JSDHO Volšovy a JSDHO Chmelná.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Sušice schvaluje přijetí finanční dotace z rozpočtu Plzeňského kraje do 

rozpočtu města Sušice – JSDHO Sušice, JSDHO Chmelná a JSDHO Volšovy ve výši 

24.660,-Kč pro každou jednotku a to na základě rozhodnutí Zastupitelstva Plzeňského kraje, 

které schválilo na svém zasedání dne 13. 6. 2022, číslo usnesení 743/22, poskytnutí účelové 

finanční dotace z dotačního titulu "2022 Příspěvek na vybavení a opravy neinvestiční 

povahy". Zastupitelstvo města Sušice pověřuje starostu města podpisem smluv o poskytnutí 

dotace. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2, Nepřítomno: 1 

PRO: 18 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Švelchová J.) 

 

7. Zápis z 3. jednání finančního výboru 

 
Předkladatel: Ing. Jaroslav Macháček 

 

Ing. Jaroslav Macháček seznámil přítomné se zápisem z 3. jednání finančního výboru. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z 3. jednání finančního výboru. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2, Nepřítomno: 1 

PRO: 18 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Naglmüllerová M, Nikodem P., Staněk J., 

Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Marešová V.) 
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8. Zápis ze 17. jednání kontrolního výboru 
 

Předkladatel: Ing. Milena Stárková 

Ing. Milena Stárková shrnula body řešení kontrolního výboru. Konstatovala, že za celé 

4 roky provedl výbor asi 20 kontrol a vždy byl usnášeníschopný. Vyjádřila poděkování 

ostatním za práci v kontrolním výboru. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis ze 17. jednání kontrolního výboru. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

 

 

9. Rozpočtová opatření 

 
Předkladatel: Ing. Božena Šlajsová 

 

Rozpočtové opatření č.  33–  ing. Šlajsová 

Vzhledem k nárůstu úrokových sazeb je nutné upravit i výši u úvěru na bazén. Tento nárůst 

bude pokryt zvýšeným příjmem z finančních prostředků, které město naopak získává 

úročením zůstatku účtů města. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 33, kterým se zvýší org. 903 – úroky 

bazén - výdaje a org. 92 – úroky z účtů – příjmy o 1 mil. Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2, Nepřítomno: 1 

PRO: 18 (Bartoš J., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., Kříž Č., 

Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Nikodem P., Staněk J., 

Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Černý V.) 
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Rozpočtové opatření č. 34 – ing. Šlajsová 

Vzhledem k nárůstu úrokových sazeb je nutné upravit i výši u úvěru na 96 bytových 

jednotek. Tento nárůst bude pokryt zvýšeným příjmem z finančních prostředků, které město 

naopak získává úročením zůstatku účtů města. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 34, kterým se zvýší org. 904 – úroky 

96 b.j. - výdaje a org. 92 – úroky z účtů – příjmy o 300 tis. Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2, Nepřítomno: 1 

PRO: 18 (Bartoš J., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., Kříž Č., 

Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Nikodem P., Staněk J., 

Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Černý V.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 35 – ing. Šlajsová 

 

Příjem příspěvku ze státního rozpočtu dle zákona č. 519/2021 Sb., o kompenzačním bonusu 

pro rok 2022. Org. 2220 Kompenzace daní 2022 se v příjmové části zvýší o 25.887,79 Kč 

a zároveň se o tuto částku sníží org. 98 Konečný zůstatek. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 35, org. 2220 Kompenzace daní 2022 

se zvýší v příjmové části o 25.887,79 Kč a zároveň se o stejnou částku sníží org. 98 

Konečný zůstatek  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2, Nepřítomno: 1 

PRO: 18 (Bartoš J., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., Kříž Č., 

Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Nikodem P., Staněk J., 

Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Černý V.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 36 – ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace Ministerstva kultury ČR z programu VISK 3 (Veřejné informační služby 

knihoven) pro Sušické kulturní centrum – Městská knihovna Sušice na projekt „Zahájení 

výpůjček e-knih a pořízení dotykového elektronického katalogu“ ve výši 42.000 Kč. Jedná 

se o průtokovou dotaci, kterou město Sušickému kulturnímu centru přeposílá. O tuto částku 

se zvýší org. 252 Sušické kulturní centrum v příjmové i výdajové části. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 36, kterým se zvýší org. 252 – Sušické 

kulturní centrum v příjmové i výdajové části o 42.000 Kč. 

 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2, Nepřítomno: 1 

PRO: 18 (Bartoš J., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., Kříž Č., 

Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Nikodem P., Staněk J., 

Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Černý V.) 

 

Rozpočtové opatření č. 37 – ing. Šlajsová 

 

Příjem doplatku dotace od Ministerstva práce a sociálních věcí na výkon činnosti sociálně-

právní ochrany dětí za rok 2021 v celkové výši 653.859,66 Kč. O uvedenou částku byly na 

tuto činnost překročeny výdaje v roce 2021. O doplatek bylo požádáno v rámci vyúčtování 

dotace za rok 2021. Z tohoto důvodu se zvýší org. 201 Hospodářská správa města 

v příjmové části o částku 653.859,66 Kč a zároveň se o tuto částku sníží org. 98 Konečný 

zůstatek. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 37, kterým se zvýší org. 201 

Hospodářská správa města v příjmové části o částku 653.859,66 Kč a zároveň se o tuto 

částku sníží org. 98 Konečný zůstatek. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2, Nepřítomno: 1 

PRO: 18 (Bartoš J., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., Kříž Č., 

Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Nikodem P., Staněk J., 

Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Černý V.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 38 – ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace na úhradu výdajů souvisejících s konáním voleb do zastupitelstev obcí v roce 

2022 ve výši 372.000 Kč. Org. 201 Hospodářská správa města se povýší v příjmové 

i výdajové části o tuto částku. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 38, kterým se zvýší org. 201 

Hospodářská správa města v příjmové i výdajové části o částku 372.000 Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2, Nepřítomno: 1 

PRO: 18 (Bartoš J., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., Kříž Č., 

Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Nikodem P., Staněk J., 

Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Černý V.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 39 – Mgr. Novák 

 

Z důvodu zvýšení cestovních náhrad od 20. 8. 2022, kterým se řídí stravenkový paušál 

zakotvený ve Statutu sociálního fondu (70% horní hranice stravného stanovené pro pracovní 

cestu dlouhou 5 – 12 hodin), je nutné navýšení výdajů org. 201 Hospodářská správa města, 

položka 5499 o částku 439 tisíc Kč a zároveň se o stejnou částku zvýší org.98 Konečný 

zůstatek. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 39, kterým se zvýší org. 201 

Hospodářská správa města, položka 5499 o částku 439 tisíc Kč a zároveň se o stejnou částku 

zvýší org. 98 Konečný zůstatek. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 18 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Javorský P., Jelínek F., Kříž Č., 

Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Nikodem P., Staněk J., 

Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 1 (Janda K.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 40 – Mgr. Novák 

 

V souvislosti s překvapivým přijetím nařízení vlády ze dne 31. srpna 2022, č. 264/2022 Sb., 

kterým se mění nařízení vlády č. 341/2017 Sb., o platových poměrech zaměstnanců  

ve veřejných službách a správě, ve znění pozdějších předpisů, jímž s účinností od 1. září 

tohoto roku dochází k navýšení platů zaměstnanců o cca 10%, žádám zastupitelstvo města o 

přijetí rozpočtového opatření, které toto navýšení do konce roku umožní. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 40, kterým se zvýší org. 201 

Hospodářská správa města, položka 5011 mzdy o 1.500.000 Kč, položka 5031 sociální 

pojištění o 372.000 Kč a položka 5032 zdravotní pojištění o 135.000 Kč. O celkovou částku 

2.007.000 Kč se zvýší org. 98 Konečný zůstatek. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2, Nepřítomno: 1 

PRO: 18 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Staněk J., 

Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Nikodem P.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 41 – ing. Potužník 

 

V souvislosti s přijetím nařízení vlády ze dne 31. srpna 2022, č. 264/2022 Sb., kterým se 

mění nařízení vlády č. 341/2017 Sb., o platových poměrech zaměstnanců ve veřejných 

službách a správě, ve znění pozdějších předpisů, jímž s účinností od 1. září tohoto roku 

dochází k navýšení platů zaměstnanců o cca 10%, žádám zastupitelstvo města o přijetí 

rozpočtového opatření. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 41, kterým se zvýší org. 264 Městská 

policie položka 5011 mzdy o 250.000 Kč, položka 5031 sociální pojištění o 62.000 Kč  

a položka 5032 zdravotní pojištění o 22.000 Kč. O celkovou částku 334.000 Kč se zvýší  

org. 98 Konečný zůstatek. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 42 – ing. Hamák 

 

Dne 31. srpna 2022 vyšlo ve Sbírce zákonů nařízení vlády č. 264/2022 Sb., kterým se mění 

nařízení vlády č. 341/2017 Sb., o platových poměrech zaměstnanců ve veřejných službách  

a správě, ve znění pozdějších předpisů, a nařízení vlády č. 304/2014 Sb., o platových 

poměrech státních zaměstnanců, ve znění pozdějších předpisů. Nařízení nabývá účinnosti 

dne 1. září 2022. 
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Od 1. září 2022 se tak o 10 % zvyšují platové tarify zaměstnanců zařazených do přílohy  

č. 1 nařízení vlády č. 341/2017 Sb. 

  

Vzhledem k výše uvedeným skutečnostem bych rád požádal o rozpočtové opatření pro 

Sportoviště města Sušice, p.o., kterým se povýší kapitola mzdových prostředků o celkovou 

výši 516 tis. 

  

hrubá mzda                   341 tis. 

sociální pojištění          129 tis. 

zdravotní pojištění         46 tis. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 42, kterým se zvýší příspěvek na 

provoz org. 283 Sportoviště města Sušice (mzdy vč. ZP, SP) o 516 tis. Kč a o tutéž částku se 

zvýší org. 98 Konečný zůstatek 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 43 – ing. Sedlecký 

 

Dne 31. srpna 2022 vyšlo ve Sbírce zákonů nařízení vlády č. 264/2022 Sb., kterým se mění 

nařízení vlády č. 341/2017 Sb., o platových poměrech zaměstnanců ve veřejných službách a 

správě, ve znění pozdějších předpisů, a nařízení vlády č. 304/2014 Sb., o platových 

poměrech státních zaměstnanců, ve znění pozdějších předpisů. Nařízení nabývá účinnosti 

dne 1. září 2022. Od 1. září 2022 se tak o 10 % zvyšují platové tarify zaměstnanců 

zařazených do přílohy č. 1 nařízení vlády č. 341/2017 Sb. 

Žádáme o navýšení závazného ukazatele - mzdové prostředky dle novely nařízení vlády č. 

341/2017 sb. ke dni 1. 9. 2022 o částku 204.000 Kč.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 43, kterým se zvýší příspěvek na 

provoz org. 252 Sušické kulturní centrum (mzdy vč. ZP, SP) o 204 tis. Kč a o tutéž částku se 

zvýší org. 98 Konečný zůstatek. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
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NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

 

Rozpočtové opatření č. 44 – ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace od Ministerstva práce a sociální věcí z Operačního programu Zaměstnanost 

pro Sociální služby města Sušice na projekt „Sušice – rozšíření služeb sociální poradny – 

dluhové poradenství“ ve výši 279.715,62 Kč. Jedná se o průtokovou dotaci. Org. 250 – 

Sociální služby města Sušice se povýší v příjmové i výdajové části o částku 279.715,62 Kč. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 44, kterým se org. 250 – Sociální 

služby města Sušice povýší v příjmové i výdajové části o částku 279.715,62 Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 45 – ing. Zdeňková 

 

Vzhledem k neočekávanému vyššímu počtu smluv o zřízení věcného břemene je potřeba 

výdaje org. 154 (Věcná břemena) navýšit o částku 40 tis Kč.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 45, kterým se org. 154 povýší 

o 40.000 Kč a o tutéž částku se sníží org. 73- rezerva na investice a provoz. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2, Nepřítomno: 1 

PRO: 18 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Nikodem P., Staněk J., Staňková 

A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Naglmüllerová M) 

 

Mgr. Milena Naglmüllerová vyjádřila poděkování všem zastupitelům města. Pracovníkům 

městského úřadu Sušice, ředitelům příspěvkových organizací a jejich zaměstnancům 

poděkovala za dobře odvedenou práci. V neposlední řadě poděkovala také občanům města 

za projevenou důvěru za předešlé roky.  
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10. Majetková agenda 

 
Předkladatel: Ing. Jaroslava Zdeňková 

 

1 - Prodej pozemku - Sušice II, ul. Příkopy 
O prodej části pozemku p.č.  2254/60 (ostatní plocha - ostatní komunikace) o výměře 19 m2 

v katastrálním území Sušice nad Otavou podali žádost 

 Žadatelé vlastní rodinný dům 

 jehož obvodová zeď je umístěna na předmětné části 

pozemku (geometrický plán č. 3778-154/2021 ze dne 30. 3. 2022). Jedná se o uvedení 

skutečného stavu do souladu se zákresem do katastru nemovitostí. 

Odbor výstavby a územního plánování MÚ Sušice, odbor dopravy a silničního hospodářství 

MÚ Sušice a odbor památkové péče a cestovního ruchu MÚ Sušice nemají k prodeji 

námitky.    

Rada města usnesením č. 254 ze dne 25. 4. 2022 schválila záměr prodeje části pozemku p.č. 

2254/60 (ostatní plocha - ostatní komunikace) o výměře 19 m2 v k.ú. Sušice nad Otavou 

a jeho zveřejnění na úřední desce města.  Záměr byl zveřejněn od 29. 4. 2022 do 16. 5. 2022, 

nikdo neměl připomínky.      

Znalecký posudek stanovil cenu obvyklou ve výši 350,- Kč za m2, tj. celkem 6.650,- Kč.     

Kupující s cenou souhlasí.  Kromě kupní ceny uhradí kupující i náklady spojené s prodejem, 

tj. vypracování znal. posudku, kupní smlouvy a poplatek za vklad do KN.  

Rada města usnesením č. 404 ze dne 20.6.2022 doporučila zastupitelstvu města rozhodnout 

o prodeji části pozemku p.č.  2254/60 (ostatní plocha - ostatní komunikace) o výměře 19 m2  

v katastrálním území Sušice  nad Otavou 

 za kupní cenu 6.650,- Kč a náklady spojené s prodejem; a doporučila pověřit starostu 

města podpisem kupní smlouvy.  

  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji části pozemku p.č.  2254/60 (ostatní plocha - ostatní 

komunikace) o výměře 19 m2 v katastrálním území Sušice nad Otavou 

za kupní cenu 6.650,- Kč a náklady spojené 

s prodejem; a pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 17, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2, Nepřítomno: 2 

PRO: 17 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Nikodem P., Staňková A., Stárková 

M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Naglmüllerová M, Staněk J.) 
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11. Poskytnutí účelové dotace – Sušická nemocnice s.r.o. 

 
Předkladatel: Ing. Vladimír Marek 

Na posledním jednání valné hromady společnosti Sušická nemocnice s.r.o. vznesl jednatel 

společnosti požadavek na poskytnutí dotace ve výši 14 mil Kč ke krytí provozní ztráty 

společnosti. Valná hromada požadavek projednala a doporučuje zastupitelstvu schválit 

dotaci ve výši 14 mil Kč. 

Poskytování dotací se řídí zákonem 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech, který velmi 

podrobně stanovuje postup přidělení i vyúčtování finanční dotace. Finanční prostředky 

budou čerpány z organizace 1933 - Sušická nemocnice. 

 

Diskuse: 

Mgr. Ing. Arch. Karla Jandu zajímalo, kolik peněz již bylo v letošním roce poskytnuto 

Sušické nemocnici s.r.o. od města Sušice. 

Na tuto otázku zareagoval František Jelínek s tím, že to je zbytek, a to 15 mil. Kč.  

Ing. Jaroslav Macháček se zmínil, že o tomto nebude hlasovat. Snažil se totiž získat 

uzávěrku za rok 2021 od vedení společnosti Sušická nemocnice s.r.o., ale bohužel se k ní 

nedostal. 

Ing. Milena Stárková vznesla dotaz na jednatele Sušické nemocnice s.r.o. pana Ing. Luďka 

Cibulku a to, zda nemocnice s  29 mil od města vydrží do konce letošního roku. 

Ing. Luděk Cibulka si vzal slovo a odpověděl Ing. Stárkové. Celkově pak shrnul 

hospodaření nemocnice. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o poskytnutí účelové neinvestiční dotace ve výši 14 mil Kč  

na krytí provozní ztráty související s poskytováním zdravotní péče na území města Sušice 

pro společnost Sušická nemocnice s.r.o. Chmelenská 117, 342 01 Sušice, IČ: 08176302 a za 

tím účelem schvaluje smlouvu č. A-003819 na poskytnutí této dotace a pověřuje starostu 

města podpisem smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 16, Proti: 0, Zdrželo se: 2, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2, Nepřítomno: 1 

PRO: 16 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Lhoták J., Majer F., Marešová V., Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Švehla V., 

Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 2 (Macháček J., Stárková M.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Naglmüllerová M) 
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12.  Odkup investice K Vyhlídce 
 

Předkladatel: Ing. Vladimír Marek 

 
V souladu s uzavřenou plánovací smlouvou A-003288 uzavřené dne 22. 7. 2019 s Mgr. 

Tomášem Nachtigallem byla realizována investice ZTV pro 11 RD v lokalitě K Vyhlídce. 

Protože byly splněny veškeré podmínky smlouvy, na stavbu je vydáno kolaudační 

rozhodnutí a investor předložil veškeré požadované dokumenty a stanoviska, je možno přejít 

k odkupu. Z důvodu odkupu pozemkové parcely pod komunikací musí rozhodovat 

zastupitelstvo města. Rada města doporučuje odkup uskutečnit. Celková kupní cena vychází 

dle dohodnutých podmínek na výši 752.743,- Kč. Investor není plátce DPH. Předkládám 

kupní smlouvu ke schválení. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o odkupu:  

- pozemkové parcely č. 1640/33, o výměře 1.113 m2 v katastrálním území Sušice nad 

Otavou, za celkovou kupní cenu ve výši 38.146,- Kč  

- pozemkové parcely č. 1640/44, o výměře 15 m2 v katastrálním území Sušice nad 

Otavou, za celkovou kupní cenu ve výši 514,- Kč 

- pozemkové parcely č. 1639/9, o výměře 24 m2 v katastrálním území Sušice nad Otavou, 

za celkovou kupní cenu ve výši 823,- Kč 

 

- stavby komunikace s příslušenstvím za celkovou kupní cenu ve výši 369.266,- Kč 

- inženýrské sítě páteřního řadu splaškové kanalizace za celkovou kupní cenu ve výši 

80.948,- Kč, 

- inženýrské sítě páteřního řadu dešťové kanalizace za celkovou kupní cenu ve výši 

128.342,- Kč, 

- inženýrské sítě páteřního vodovodního řadu za celkovou kupní cenu ve výši 107.067,- 

Kč, 

- inženýrské sítě kabelového rozvodu veřejného osvětlení včetně 7mi ks sloupů VO se 

svítidly za celkovou kupní cenu ve výši 27.637,- Kč, 

to vše nacházející se na pozemkových parcelách č. 1640/33, 1640/44 a 1639/9 

v katastrálním území Sušice nad Otavou od Mgr. Tomáše Nachtigalla, Na Štěbetce 503, 

34201 Sušice. Za tím účelem schvaluje kupní smlouvu číslo A-003820 a pověřuje 

starostu města podpisem smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 17, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2, Nepřítomno: 2 
PRO: 17 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Marešová V., Nikodem P., Staněk J., Staňková A., 

Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Majer F., Naglmüllerová M) 
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13.  Informace o činnosti nemocnice ke dni 31. 8. 2022 

 
Předkladatel: Ing. Luděk Cibulka 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o činnosti nemocnice ke dni 31. 8. 2022. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 17, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2, Nepřítomno: 2 

PRO: 17 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., 

Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Marešová V., Naglmüllerová M) 

 

Slovo v diskusi si vzal Ing. Luděk Cibulka a shrnul celkový stav nemocnice. 

Zajištění zdravotní péče - byl prázdninový provoz a jedna z lékařek na interním oddělení 

onemocněla. Tím pádem byla omezena činnost interního oddělení na 14 dní. Všechny 

pacienty jsme tímto směřovali do Klatovské nemocnice. Z tohoto důvodu byla 

i Klatovská nemocnice velmi přetížena. 

Personální oblast - podal informaci ohledně výpovědí zaměstnanců na interním oddělení. 

Pan primář MUDr. Tocháček podal výpověď na konci minulého měsíce a nyní čerpá řádnou 

dovolenou. Řešíme jeho setrvání v naší nemocnici. Dále pak sháníme posily lékařského 

týmu na interní oddělení. Z většiny odmítli, ale stále je to v řešení. 

Ekonomická oblast - na konci června byla uzavřena nová kolektivní smlouva do 31. 12. 

2022, s tím, že v průběhu října budou zahájena jednání na nové kolektivní smlouvě platné 

pro rok 2023. Na konci srpna začala chodit vyúčtování zdravotní péče za rok 2021 od 

jednotlivých zdravotních pojišťoven, které už zahrnují úhradu podle I. a II. kompenzační 

vyhlášky. V současné době probíhá analýza a již jsme vznesly min. ve 2 případech námitky 

proti vyúčtování a budeme vyvolávat jednání o navýšení úhrady zdravotní péče za rok 2021, 

zejména za Covid pacienty. 

Provozní oblast - řešíme možnost přechodu nemocnice na jiný druh vytápění v budoucnu.  

Investiční oblast – proběhlo jednání s Klatovskou nemocnicí, která v rámci nemocnic 

Plzeňského kraje organizuje projekt na kybernetická bezpečnost. Zatím je vše ve fázi 

zpracování projektu a je tu možnost spoluúčasti na této investiční spolupráci. 

Dále pak Ing. Luděk Cibulka uvedl, že vidí budoucnost Sušické nemocnice s.r.o. pod 

hlavičkou nemocnic Plzeňského kraje.  

František Jelínek vyjádřil pochybnosti o pravdivosti zveřejňovaných informací na sociálních 

sítích. 

V diskusi vystoupili: Petr Nikodem, Ing. Milena Stárková, Pavel Hais. 

 

Pavel Javorský poděkoval všem lékařům a sestrám Sušické nemocnice s.r.o. za jejich 

odvedenou práci. 
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14.  Kompletní informace k jednání ve věci převzetí nemocnice v Sušici 

Plzeňským krajem 

 
Předkladatel: Bc. Petr Mottl  

 
V kontextu s posledním jednáním zastupitelstva města v tomto funkčním období předkládám 

zastupitelům ucelenou, chronologicky seřazenou informaci k jednání města s Plzeňským 

krajem ve věci převzetí nemocnice v Sušici, neboť je zřejmé, že se řešení tohoto 

regionálního problému nenajde do konce roku a přenese se na nově zvolené zastupitelstvo. 

Veškeré podkladové materiály jsou obsaženy v příloze, která je zasílána pro svoji obsáhlost 

pouze v digitální podobě, v případě potřeby je možné do papírové podoby nahlédnout na 

sekretariátu. 

 

V diskusi uvedl Pavel Hais, že by byl rád, aby bylo uzavřeno memorandum o finanční 

podpoře. Hlavním důvodem je, abychom stihli do konce roku 2022 dostat do Sušické 

nemocnice 10 mil Kč z Plzeňského kraje. 

Dále vystoupila Ing. Milena Stárková a poznamenala, že Plzeňský kraj není povinen dotovat 

Sušickou nemocnici, nýbrž město Sušice. A pokud Plzeňský kraj přišel v minulosti 

s vstřícným krokem, tak jsme ho měli přijmout jako zastupitelé, a peníze v nemocnici by tu 

už dávno byly.  

František Jelínek uvedl, že osobně řešil s panem hejtmanem převzetí nemocnice Plzeňským 

krajem. 

Pavel Javorský konstatoval, že se teď řeší nové výjezdové místo zdravotní záchranné služby 

a stále se řeší převod nemocnice pod kraj.   

 

Návrh předkladatele: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí kompletní informaci k jednání města Sušice 

s Plzeňským krajem ve věci nemocnice v Sušici. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 15, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 2, Omluveno: 2, Nepřítomno: 2 

PRO: 15 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Javorský P., Jelínek F., Kříž Č., 

Lhoták J., Macháček J., Majer F., Nikodem P., Staněk J., Stárková M., Švehla V., Švelchová 

J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 2 (Janda K., Staňková A.) 

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

 

 

15.  Návrh přípravy obnovy rozhledny Svatobor 

 
Předkladatel: Mgr. Ing. Arch. Karel Janda 

  

K tomuto tématu se vyjádřil Ing. Vladimír Marek – vedoucí odboru majetku a rozvoje 

města. Uvedl, že rozhledna je v dobrém technickém stavu a odbor majetku a rozvoje města 

se o rozhlednu stará dobře a poměrně často. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města ukládá odboru majetku a rozvoje města prověřit stavebně technický 

stav objektu rozhledny Svatobor a souhlasí s přípravou obnovy pláště rozhledny.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 12, Proti: 0, Zdrželo se: 5, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2, Nepřítomno: 2 

PRO: 12 (Černý V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., Kříž Č., Lhoták J., Majer F., 

Nikodem P., Staňková A., Stárková M., Švehla V.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 5 (Bartoš J., Fornousová V., Macháček J., Staněk J., Švelchová J.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Marešová V., Naglmüllerová M.) 

 

 

16.  Odměna členů výborů a komisí za II. pololetí roku 2022 
 

V souvislosti s rozhodnutím zastupitelstva města ze dne 13. 6. 2018 v oblasti odměňování 

členů orgánů města předkládáme zastupitelstvu přílohou návrh na poskytnutí odměny 

v celkové částce 41 000,- Kč za dobrovolnou občanskou angažovanost v komisích rady 

a výborech zastupitelstva města za II. pololetí roku 2022, dle přílohy. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o peněžitých plněních poskytovaných fyzickým osobám, kteří 

nejsou členy zastupitelstva města, za výkon funkce členů výborů, komisí a zvláštních orgánů 

města a to členům komisí a výborů dle přílohy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 16, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2, Nepřítomno: 3 

PRO: 16 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla 

V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Kroupová J., Mottl P.) 

NEPŘÍTOMNO: 3 (Majer F., Marešová V., Naglmüllerová M) 

 

 

17.  Diskuse 
 

Proběhla diskuse ohledně márnice pod nemocnicí.  

Místostarosta František Jelínek se vyjádřil, že je toto v řešení a město ještě nemá vyjádření 

od hygienické stanice. Dále pak uvedl, že se řeší nová smuteční síň. Původně se měla 

opravovat stará smuteční síň, avšak z důvodu průsaku vody je to technicky nevyhovující a 

drahé řešení. Odbor majetku připravuje na vedlejším prostoru výstavbu nové smuteční síně. 
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Občan se dotazoval, v čem spočívá perspektiva toho, že musí být nemocnice pod Plzeňským 

krajem. 

Mgr. Jana Švelchová odpověděla, že perspektiva je v tom, že Sušická nemocnice s.r.o. 

spolupracuje s Klatovskou nemocnicí a že si personálně vypomáhají. A když si budeme 

moci vypomáhat s ostatními nemocnicemi, a když budeme součástí krajských zařízení, bude 

spolupráce s Plzeňským krajem lepší a logická. Podle ní je ideální řešení převést nemocnici 

na kraj a dále pak bude probíhat spolupráce mezi městem a krajem. 

František Jelínek upozornil na rozdíly v kompetencích dozorčí rady a valné hromady. 

 

Proti zápisu z městské rady ze dne 16. 11. 2020 se ohradil se pan Ing. Říha, poněvadž byl 

uveden v prezenční listině jako přítomný a podle jeho slov na jednání vůbec nebyl. 

 

 

 

18.  Závěr 
 

Dvacáté sedmé zasedání zastupitelstva města ukončil místostarosta František Jelínek 

a poděkoval všem za práci v zastupitelstvu. Popřál pokračujícím kandidátům  

do zastupitelstva štěstí v nové kandidatuře a štěstí v osobním životě. 

Václav Černý se připojil s poděkováním za obohacující životní zkušenost v zastupitelstvu  

a tím se také se zastupitelstvem rozloučil.  

Andrea Staňková poděkovala za roky strávené mezi zastupiteli města Sušice a rozloučila se 

též.  

 

 

                                                   O v ě ř o v a t e l é: 

    

 

 

 

 

Mgr. Milena Naglmüllerová                                                   Mgr. Čestmír Kříž 

Ověřeno dne 21. 9. 2022                                                      Ověřeno dne 21. 9. 2022 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Martina Bublíková 

Dne: 14. 9. 2022 

 

 

 

 

 

 

 

Bc. Petr Mottl                                                                                              František Jelínek 

starosta města                                                                                                místostarosta 




